
 
 
 
Provincie Flevoland   
T.a.v. Voorzitter van Provinciale Staten dhr. A. Gerritsen  
 
Onderwerp: op orde hebben van archieven bij gemeenste in Flevoland    
Datum:  22-01-2024 

 
Geachte voorzitter van de Provinciale Staten,  
 
Overeenkomstig artikel 23, lid 1 en 2 van het reglement van orde stelt de fractie van de 
50PLUS , vragen aan het college van Gedeputeerde Staten  
 

Wederom gaat het bij een gemeente fout als het gaat over het naleven van de Archiefwet 

Dronten staat schijnbaar onder verscherpt toezicht van de provincie vanwege onvoldoende 

archiefbeheer en moet een verbeterplan indienen. Almere heeft problemen gehad met het 

bewaren van e-mails en andere documenten, waaronder die van de oud-burgemeester. Dit 

heeft geleid tot verscherpt toezicht van de provincie. Naar aanleiding hiervan en ook dat dit 

ook in het verleden grote problemen heeft gegeven in Almere. Dat het de 

verantwoordelijkheid is van de Provincie om toe te zien op het naleven van de archiefwet bij 

de gemeenten  heeft 50PLUS de volgende vragen:  

 

 

• Hoe is het mogelijk dat na het debacle in Almere, waar Almere haar archief niet op orde had nu 

ook blijkt dat Dronten jarenlang haar archief niet op orde heeft?  

• Op welke manier en met welke frequentie controleert de provincie de naleving van de 

Archiefwet door de gemeentes?  

• Hoe wordt gegarandeerd dat gemeentes in Flevoland hun archieven conform de Archiefwet 

beheren en op orde hebben? 

• Welke specifieke maatregelen neemt de provincie om herhaling van de problemen in Almere 

en Dronten in de toekomst nog eens te voorkomen? 

• Op welke manier wordt de kwaliteit van het archiefbeheer in de gemeente Dronten momenteel 

verbeterd? 

• Welke stappen onderneemt de provincie om de gemeente Dronten te ondersteunen bij het 

opstellen en implementeren van een verbeterplan? 

• Is er een provincie breed beleid of richtlijn voor het archiefbeheer van gemeentes? 

• Hoe wordt de gemeente Almere momenteel gemonitord en ondersteund om te zorgen dat zij 

voldoen aan de Archiefwet? 

• Zijn er andere gemeentes in Flevoland die vergelijkbare problemen ondervinden met hun 

archiefbeheer? 

• Worden de andere gemeentes met regelmaat gecontroleerd en kan het college aangeven dat 

hierbij alles op een juiste manier wordt gecontroleerd en gearchiveerd? 

• Welke sancties of maatregelen overweegt de provincie als gemeentes blijven falen in het 

voldoen aan de Archiefwet?  

 

Drs. M.G.J.H. van Rooij,  
Fractievoorzitter 


